
Protokół nr 6/2019 

Z posiedzenia Rady Osiedla Podjuchy w dniu 18 września 2019r. 

 

Obecni – 12 radnych oraz 3 gości 

Porządek posiedzenia: 

 

1. Powitanie gości. Sprawdzenie listy obecności. Stwierdzenie quorum. Przyjęcie 

porządku obrad. 

2. Głosowanie nad przyjęciem protokołu z posiedzenia RO Podjuchy z dnia 

4.09.2019. 

3. Analiza bieżących ALERTÓW. 

4. Zmiana w zarządzie Rady Osiedla Podjuchy.  

5. Uchwała dzierżawy działki położonej przy ulicy Korczaka.  

6. Uchwała dzierżawy działki położonej przy ulicy Zakręt. 

7. Aktualizacja planu rzeczowo-finansowego RO Podjuchy. 

8. Przyjęcie propozycji budżetu RO Podjuchy na rok 2020. 

9. Uchwała w sprawie naprawy uszkodzonego fragmentu chodnika Lechicka.  

10. Uchwała w sprawie utwardzenia ulicy Chabrowej.  

11. Podjuszańskie Harce 2019 – raport z przygotowań.  

12. Podjuszański Dzień Seniora – założenia. 

13. Bieżące inwestycje w Podjuchach. 

14. Konferencja na temat bezpieczeństwa w Podjuchach.  

15. Korespondencja przychodząca i uwagi od mieszkańców. 

a) Inicjatywa mieszkańców osiedla leśników; 

b) Współpraca z RO BUKOWINA; 

c) Zielony pawilon na rozwidleniu ulicy Skalistej i Smoczej; 

d) Nazwa Park Dobrosąsiedzki. 

16. Wolne wnioski i postulaty. 

 

 



Ad1. Powitanie gości. Sprawdzenie listy obecności. Stwierdzenie quorum. Przyjęcie         

porządku obrad. 

Ad2 Głosowanie nad przyjęciem protokołu z posiedzenia RO Podjuchy z dnia           

04.09.2019. 

Głosowało 10 Radnych: Za - 10, Przeciw - 0, Wstrzymało się - 0. 

 

Ad3. Analiza bieżących ALERTÓW. Omówiono status zgłaszanych przez Radnych         

Alertów Miejskich. 

 

Ad4. Uchwała nr 23/19 wyrażająca stanowisko RO w sprawie odwołania Sekretarza           

RO Podjuchy. 

Rada Osiedla Podjuchy odwołuje z funkcji Sekretarza Paulinę Wolińską. 

UZASADNIENIE: Uchwałę podjęto w związku z postanowieniem o rezygnacji z          

pełnionej funkcji dotychczasowego Sekretarza. 

Głosowało 10 Radnych: Za - 10, Przeciw - 0, Wstrzymało się - 0. 

 

Przewodniczący Rady Osiedla zaproponował kandydaturę Małgorzaty Kochel na        

nowego Sekretarza. W/w wyraziła zgodę na kandydowanie. 

Powołano Komisję Skrutacyjną w składzie: Jolanta Sylwanowicz, Dominik Janas i          

Jarosław Warchoł, która przeprowadziła tajne głosowanie. Zgodnie z wynikiem         

głosowania nowym Sekretarzem RO została Małgorzata Kochel. W załączeniu         

protokół Komisji Skrutacyjnej. Następnie przyjęto stosowną Uchwałę. 

 

Uchwała nr 24/19 wyrażająca stanowisko Rady Osiedla Podjuchy w sprawie          

powołania Sekretarza Rady Osiedla Podjuchy. 

 

Rada Osiedla Podjuchy w głosowaniu tajnym na funkcję Sekretarza powołuje          

Małgorzatę Kochel. 

 

Nastąpiła zmiana protokolanta. Paulinę Wolińską zastąpiła Małgorzata Kochel. 

 



Ad5. Uchwała nr 25/19 wyrażająca stanowisko Rady Osiedla Podjuchy w sprawie           

dzierżawy fragmentu nieruchomości położonej przy ulicy Korczaka  

w Szczecinie. 

Rada Osiedla Podjuchy pozytywnie opiniuje wniosek o dzierżawę niewielkiego         

fragmentu działki nr 7/41 (obręb 4131) o powierzchni ok. 200 mkw. (jak na             

załączonej mapce) z przeznaczeniem na dojazd do innego fragmentu działki nr           

7/41 (obręb 4131) dzierżawionego od Gminy Miasto Szczecin na cele          

rekreacyjne. 

UZASADNIENIE: Uchwałę wydano po konsultacji z Biurem Planowania        

Przestrzennego w Szczecinie.  

Głosowało 10 Radnych: Za - 10, Przeciw - 0, Wstrzymało się - 0. 

 

Ad6. Uchwała nr 26/19 wyrażająca stanowisko Rady Osiedla Podjuchy w sprawie           

dzierżawy fragmentu nieruchomości położonej przy ulicy Zakręt w Szczecinie. 

 

Rada Osiedla Podjuchy pozytywnie opiniuje wniosek o dzierżawę działki nr 19/19           

(obręb 4115) o powierzchni ok. 280 mkw. (jak na załączonej mapce) z            

przeznaczeniem na ogródek rekreacyjno-warzywny. 

UZASADNIENIE: Uchwałę wydano w związku z przekazaną przez wnioskodawcę         

informacją, iż postulowana dzierżawa nie wchodzi w kolizję z realizowaną          

przebudową Węzła Krygiera-Granitowa.  

Głosowało 10 Radnych: Za - 10, Przeciw - 0, Wstrzymało się - 0. 

 

Ad7. Skarbnik Rady Osiedla Podjuchy - Dominik Janas - zaprezentował  

i szczegółowo omówił propozycję aktualizacji planu rzeczowo-finansowego RO        

Podjuchy na rok 2019. 

 

Uchwała nr 27/19 wyrażająca stanowisko Rady Osiedla Podjuchy w sprawie          

aktualizacji planu rzeczowo-finansowego. 

 

Rada Osiedla Podjuchy modyfikuje plan rzeczowo-finansowy na rok 2019 w          

przedstawionym przez Zarząd RO Podjuchy kształcie (w załączeniu). 



Głosowało 10 Radnych: Za - 10, Przeciw - 0, Wstrzymało się - 0. 

 

Ad8. Uchwała nr 28/19 wyrażająca stanowisko Rady Osiedla Podjuchy w sprawie           

określenia projektu planu rzeczowo-finansowego na rok 2020. 

Rada Osiedla Podjuchy przyjmuje propozycję projektu planu rzeczowo-finansowego        

na rok 2020 w przedstawionym przez Zarząd RO Podjuchy kształcie (w           

załączeniu). 

Głosowało 10 Radnych: za-10, przeciw-0, wstrzymało się-0. 

 

Ad9. Uchwała nr 29/19 wyrażająca stanowisko Rady Osiedla Podjuchy w sprawie           

modernizacji fragmentu chodnika położonego w ciągu ul. Lechickiej w         

Podjuchach. 

 

Rada Osiedla Podjuchy wnosi o naprawę ze środków bieżących utrzymania          

fragmentu około 80 mb chodnika ulicy Lechickiej łączącego przystanek transportu          

publicznego na żądanie (położenie na skrzyżowaniu Lechickiej – Zamieć –          

Lechickiej) z posesją Lechicka 6. 

UZASADNIENIE: Uchwałę podjęto w kontekście zabezpieczenia dostępu osoby        

niepełnosprawnej do przystanku komunikacji zbiorowej. Przeprowadzona wizja       

lokalna wykazała duży stopień degradacji wskazanego odcinka chodnika i         

konieczność poprawy stanu. 

Głosowało 10 Radnych: Za - 10, Przeciw - 0, Wstrzymało się - 0. 

 

Ad10. Uchwała nr 30/19 wyrażająca stanowisko Rady Osiedla Podjuchy w sprawie           

utwardzenia ul. Chabrowej w Podjuchach. 

 

Rada Osiedla Podjuchy wnosi o utwardzenie ze środków bieżących utrzymania 350           

mb ulicy Chabrowej w Podjuchach. 

UZASADNIENIE: Uchwałę podjęto na wniosek mieszkańców osiedla leśników w         

Podjuchach. Utwardzenie dotyczy odcinka pomiędzy ulicą Smoczą a Polanki i          

Leśników (do granic pasa drogowego Gminy Szczecin). Z uwagi na          



uwarunkowania terenowe technologia utwardzenia określona zostałaby po wizji        

terenowej z pracownikami utrzymania dróg ZDiTM Szczecin. 

Głosowało 10 Radnych: Za - 10, Przeciw - 0, Wstrzymało się - 0. 

 

Ad11. Podjuszańskie Harce 2019 – omówienie stanu przygotowań. Dyskusja         

Radnych na temat programu wydarzenia oraz towarzyszących Podjuszańskim        

Harcom atrakcji. 

 

Do spotkania dołączyli: Katarzyna Biźnia-Nowak i Paweł Dzierżęcki, spotkanie         

opuściła Justyna Redmer. 

 

Ad12. Omówienie założeń Podjuszańskiego Dnia Seniora 2019. 

  

Ad13. Omówienie stanu realizacji poszczególnych inwestycji na terenie osiedla         

Podjuchy (Lapidarium w Parku Dobrosąsiedzkim, otoczenie Parku Wolności,        

schody Walczaka-Skalista, CAL/DK KRZEMIEŃ, BUKOVASPORT). 

 

Ad14. Propozycja organizacji konferencji nt. Bezpieczeństwa w Podjuchach. 

 

Ad15. Korespondencja przychodząca i uwagi od mieszkańców: 

a) Inicjatywa mieszkańców Osiedla Leśników; 

b) Współpraca z ROD BUKOWINA; 

c) Zielony pawilon na rozwidleniu ul. Skalistej i Smoczej; 

d) Nazwa Park Dobrosąsiedzki. 

 

Ad16. Wolne wnioski i postulaty: 

Wniosek mieszkańca o dzierżawę fragmentu nieruchomości przy ul. Korczaka w          

Podjuchach - zanim RO Podjuchy wyda stosowną Uchwałę, wniosek         

będzie skonsultowany z Biurem Planowania Przestrzennego UM Szczecin. 

Informacja dotycząca rozszerzenia dostępu do Miejskiej Biblioteki Publicznej (filia w          

Podjuchach) o podjazd dla wózków (etap projektowy).  

 



Na tym posiedzenie zakończono. 

 

Protokołowały: Paulina Wolińska i Małgorzata Kochel 


